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Številka :  032-1/2019  (150) 
Datum  :  21. januar 2019 

 

Z A P I S N I K  

1. izredne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v 
četrtek, 17.01.2019 ob 17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, 
Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Janez Gunde, Tone Hodnik, Matjaž Jakše, Anton Jarkovič, Primož Kadunc,  

Jože Kržičnik, Matej Kuhar*,  Melita Skušek, Blaž Zagorc, Robert Zagorc. 
* Prišel ob 1715. 
  
1. izredno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 17. uri ob navzočnosti  9 ( devetih ) članov Občinskega sveta. 
Župan je povedal, da svoje odsotnosti ni opravičil nihče.   
Seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili navzoči člani Občinske uprave in novinarja. 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema.  
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

 
Za 1. izredno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.     Določitev dnevnega reda 

  2.    Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Obnova mozaika na 
OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki« - predlog 

  3. Sklep o imenovanju odborov in komisij Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki - predlog 

 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 

Melita Skušek je povedala, da se po poslovniku točka mandatna vprašanja uvrsti pred druge točke. 
Vprašala je, zakaj je na tej seji drugače? 

Župan je odgovoril, ker je to izredna seja. 

 

Župan je zaključil razpravo in navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 1. izredno sejo v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:        nihče 

Sklep je sprejet. 
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AD 2. 

Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP)  

»Obnova mozaika na OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki« - predlog 

 
Gradivo za točko so člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje, ki je bil poslan po pošti 11. januarja 
2019.  

V uvodu je župan navzočim razložil, zakaj je prišlo do zapletov pri prijavi na razpis. 

Nato je pojasnila podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki  in odprl razpravo. 

V razpravi sta sodelovala Melita Skušek in Anton Jarkovič. 

Na vprašanja sta odgovarjala Anita Krajnc in župan. 

Melita Skušek je vprašala koliko časa velja DIIP. Predlagala je, da se odlok o zaščiti spomenikov 
lokalnega pomena pripravi čim prej. 

Anita Krajnc je povedala, da se DIIP samo novelira. 

Župan je povedal, da bo na naslednji seji proračun, potem pa bi lahko pripravili odlok. 

Tudi Anton Jarkovič je povedal, da bi bilo dobro, če bi bil odlok pripravljen čim prej. 

Župan je še enkrat povedal, da je bil trdno prepričan, da sta šola in mozaik spomenika. 

  

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) » Obnova mozaika na OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki« v 
predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:          nihče 

Sklep je sprejet. 

 

AD 3. 

Sklep o imenovanju odborov in komisij 

Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki 

 

Gradivo za sejo so člani Občinskega sveta prejeli po pošti, ki je bila poslana 15. januarja 2019 
in po elektronski pošti. 
Pojasnila k predlaganemu sklepu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, Robert Zagorc.  
  

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 
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Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Sklep o  imenovanju odborov in komisij Občinskega sveta 
Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Sklep je sprejet. 

 

V nadaljevanju seje je župan navzoče seznanil z dopisom Pošte Slovenije in nadaljnjih načrtih glede 
kostanjeviške poslovalnice, to je preoblikovanje univerzalne Pošte v pogodbeno. Župan je navzoče 
vprašal za mnenje glede ukinitve univerzalne Pošte. 

Navzoči so se strinjali, da mora župan tak predlog zavrniti in doseči, da Pošta ostane v takšni obliki 
kot je, z istim kadrom, na isti lokaciji in z istimi storitvami. 

 

Melita Skušek je županu predlagala, da se pripravi letni načrt rednih sej. 

 

Ob 1741 je župan ugotovil, da je dnevni red 1. izredne seje izčrpan. Navzočim se je zahvalil za 
udeležbo in sodelovanje na seji ter jim zaželel še naprej lep dan. 

 

 

 

Zapisala:                          Ladko Petretič,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                                   župan      

 


